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Pfizer chtěl utajit použití embryonálních buněk pro
korona vakcínu

infokuryr.cz/n/2024/01/09/pfizer-chtel-utajit-pouziti-embryonalnich-bunek-pro-korona-vakcinu

Whistleblowerka společnosti Pfizer Melissa McAteeová upozorňuje na
skutečnost, že výrobce vakcíny použil při testování a vývoji své vakcíny
proti koronaviru buněčné linie z potraceného dítěte. Podle interních e-
mailů chtěl Pfizer toto tajemství udržet.

Přítel oznamovatele nechtěl být očkován z náboženských důvodů, ale
byl odmítnut s odůvodněním, že „vakcína Pfizer neobsahuje buňky z
potracených plodů“. Tato odpověď odradila i mnohé další.

Aby lidé věděli, NENÍ všeobecně známo, že společnost Pfizer při
testování a vývoji používala linie vakcíny Covid 19 od potraceného
dítěte. Pfizer doufal, že to udrží v tajnosti, protože „důkladně ověřili své
prohlášení“ a papež dal souhlas „nezahájit online kampaň proti jejich
vakcíně“.

CHTĚLI ZADRŽET INFORMOVANÝ SOUHLAS OCHRANCŮ ŽIVOTA.

https://www.infokuryr.cz/n/2024/01/09/pfizer-chtel-utajit-pouziti-embryonalnich-bunek-pro-korona-vakcinu/


2/3

kteří nepodporují nemorální využívání potracených dětí ve „vědeckých
studiích“. Toto byl klip, který mě napadl, když jsem našel interní e-maily
od vedoucích pracovníků, kteří chtěli tyto informace utajit před
veřejností. Odmítli žádosti mých přátel o náboženskou výjimku slovy:
“Vakcína Pfizer neobsahuje buňky z potracených plodů”… TO NENÍ
PROBLÉM. Ale přátelé, nezapomeňte, že testy byly provedeny na
buňkách HEK293T, kde “T” znamená rakovinné buňky. Buňky, které se
nikdy nepřestanou množit nebo umírat. Říká se jim také „nesmrtelné
buněčné linie“. Chovají se, jako by to bylo v pořádku, protože je to tak
běžné v biotechnologiích, v genové terapii, v našem jídle a ve
vakcínách. No, tak to není. Pfizer nechal média/vlády lhát za ně. Aby
mohli hrát hlouposti a předstírat, že za to nenesou odpovědnost.
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O několik dní dříve, 4. února 2021, Vanessa obdržela e-mail od svého
kolegy Advaita Badkara, který se zeptal na konkrétní otázku: „Použil
Pfizer při testování vakcíny buněčnou linii z potraceného plodu?

Vanessa odpovídá: „Snažíme se co nejvíce nepojmenovávat fetální
buněčné linie. Ale pokud opravdu nebyla jiná možnost, navrhla poslat
Badkarovi předem napsaný text, ve kterém stálo: “Jedna nebo více
buněčných linií vysledovatelných k lidské fetální tkáni bylo použito v
laboratorních testech během vakcinačního programu.” Chtěla vědět,
kdo tuto otázku položil.
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E-mail od jiného zaměstnance společnosti Pfizer ukazuje, že šlo o
takzvané buňky HEK 293T, buněčnou linii lidského původu, která je
široce používána v biomedicínském výzkumu. Jsou také označovány
jako „nesmrtelné buněčné linie“. Jedná se o embryonální ledvinové
buňky z plodu.

 
 


